
Voormalig NVVG-voorzitter Jan Hein neemt het
stokje over en neemt ons mee naar het volgende
decennium. Tijdens deze periode bestond de
basisopleiding tot Verzekeringsarts uit 3 jaren,
werd oordeelsvorming geïntroduceerd en vond
er een herziening van het stelsel plaats. "Het was
een tijd van veel professionele autonomie.... Het
was een speeltuin!".

LUSTRUM CONGRES

UNE BELLE
HISTOIRE

 Het lustrum congres van NVVG: “Une belle histoire” werd op zeer ludieke wijze geïntroduceerd
en begeleid door Sophie van Hoytema als dagvoorzitter. Ze nam de aanwezigen mee op een
reis door de tijd, waarbij ze de sprekers die elk een  decennium belichtten, op muzikale wijze

met een liedje uit de betreffende periode introduceerde. De toon werd gezet door de klanken
van het lied “Une belle histoire” waarop Sophie een lustrum-tekst geschreven had.  

1980 - 1991

1969 - 1980

2002 - 2013 
Wout de Boer, voormalig directeur van de NVVG,
beschrijft een tijd van uitdagingen en hectiek.
Tijdens de periode waarin de NVVG het beroep
verder ontwikkelde, werd het UWV opgericht. Dit
bood gunstige omstandigheden voor de NVVG om
zich te profileren en een professionele identiteit te
vormen. Ondanks de uitdagingen werden obstakels
overwonnen en de hectiek kristaliseerde zich
langzaam uit. 

De 85-jarige Bas Vos bijt het spits af.
Hij leidt ons door de tijd aan de hand
van zijn ‘bescheiden’ curriculum vitae.

En weet het publiek mee te nemen
naar deze tijd door amusante

anekdotes te vertellen uit de jaren ‘70.   

1991 - 2002
Nadat Arthur op de klanken van “Niet of nooit

geweest” van Acda en de Munnik werd
geïntroduceerd  vertelde hij over deze

turbulente periode. De toekomst van de NVVG
hing aan een zijden draadje. Een tijd van

verandering in wetgeving, een volgende stelsel
herziening en een ‘commissie van wijze leden’. 

“We hebben het gered!” 

2013 - 2024
Haije Wind mag deze  reis door de tijd afsluiten

en belichtte het laatste decennium.
Hij beschrijft een tijd van covid, maar ook van
handhaven en verbeteren. Een tijd waarin de

medische vervolg opleding werd
gemoderniseerd en ten goede veranderd is.

Academisering kreeg een prominente plek en
maakte een vakgebied tot een ‘echt’ medisch

specialisme.
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DISCUSSIE MET HET PANEL 

De sprekers hernemen hun posities op het podium, waar Sylvia van der Burg zich bij hen voegt.
Sophie van Hoytema en de voorzitter Kevin de Decker ontsluiten de dialoog met het

gezelschap. Vanuit het publiek worden rake vragen gesteld die  voor interessante en gezonde
discussie zorgt binnen het panel. 

SYLVIA VAN DER BURG

Sylvia kreeg de taak om het publiek een vooruitblik
te geven op de toekomst. Ze besprak
kennisontwikkeling, beroepsinhoud en de evolutie
van het beroepsprofiel. "Het vakgebied strekt zich
namelijk veel verder uit dan enkel beoordelen".
Generalisme zal dienen als fundament voor
opleidingen, dat is de toekomst!

Sophie geeft een spetterende afsluiting aan het jubileumcongres door een eigen versie van
het lied "YMCA" te brengen, waarbij ze de letters  veranderde naar "NVVG". Het publiek werden

aangespoord om uit volle borst mee te zingen en te dansen op dit aanstekelijke deuntje.
Een feestelijke afsluiting van deze mooie reis door de tijd. 


